

February 12, 2018

Haines family,

It has been extremely cold outside and sometimes inside Haines School. Make sure that your child is dressed for the winter. All students should be wearing winter coats, scarves, and hats EVERYDAY! Please know that the safety of our children is always our priority.

外面極之寒冷，有時在興氏校裡面也感寒冷，確保你的孩子在冬天穿上合適的衣服。所有學生每天都應該穿冬季大衣，圍巾和帽子！請知道，我們的孩子的安全始終是我們的首要任務。

Chinese New Year is this Friday, February 16<sup>th</sup>. We will celebrate Chinese New Year on Tuesday, February 20<sup>th</sup> at our 8:15 AM and 1:15 PM performances.

中國農曆新年即將於2月16日星期五開始，我們將於2月20日星期二上午8:15和下午1:15有演出，來慶祝中國農曆新年。

Our students are working on several projects to recognize the African American men and women who have shaped our lives. We will have a performance by Red Clay Dancers on Thursday, February 22<sup>nd</sup> at 8:30 AM.

我們的學生正在開展幾個項目，以表彰和我們生活有關的非裔美國男性和女性，我們將在2月22日星期四上午8:30舉行紅泥舞表演。

Our Sweetheart Dance will be held on Friday, February 23<sup>rd</sup> at 5:00 PM. Please come out and support the students and staff.

我們的甜心舞將於2月23日星期五下午5點舉行，請出來支持學生和教職員。

Haines students will showcase their talents and research on Monday and Tuesday, February 26<sup>th</sup> and 27<sup>th</sup>. Be on the lookout for your invitation.

興氏學生將在2月26日和27日的星期一和星期二展示他們的才能和研究成果，請留意日後您的邀請。

Looking forward to a wonderful month.

期待你們有一個美妙的月份。